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Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta Wloclawek

InterDelacia

w imieniu mieszka6c6w wloclawka, zwfacam sle z prosba o rozwatenie moiliwoSci

przeprowadzenia remontu ul. Chemik6w na os. Zazamcze. Droga ta stanowi gl6wny dojazd do

znajdujacych siq w okolicy budynk6w wielorodzin nych, a jej stan techniczny w iadnym elemencie nie

licuje z jakoSciE d16g w naszym miescie.

W zwiEzku z powyiszym prosze o

remontu tej ulicy.

rozwa2enie mo2liwoici przeprowadzenia generalnego


